

نتائج الأعمال الأولية السنوية (غير المدققة) للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2019م

عملاً بنص المادة رقم (280) من قانون سوق المال الصادرة بالتعميم رقم (خ/2016/2م) الصادرة عن الهيئة العامة لسوق المال . نصح لكم عن نتائج الأعمال الأولية السنوية غير المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2019م .

| التفاصيل | 2019م (يناير - ديسمبر) | 2018م (يناير - ديسمبر) | نسبة التغيير % |
|----------------------------------|---------------------------|---------------------------|----------------|
| إجمالي المبيعات | 14,900,653.99 | 19,974,975.52 | -25% |
| إجمالي المصاريف | (18,236,261.42) | (20,585,029.38) | -11% |
| إجمالي الربح/الخسارة بعد الضريبة | (3,335,607.43) | (610,053.86) | -447% |

ملاحظة :

- 1- أرقام النتائج المالية للسنة المالية 2019م (غير مدققة).
- 2- نتيجة للإجراءات الصارمة المتخذة من الحكومة على العمالة غير القانونية التي تمارس مهنة الصيد تأثرت مشتريات الأسماك الموضوعة بأكثر من 15 مليون ريال عماني والتي أثرت بشكل مباشر على مبيعات الشركة من حيث الكمية والقيمة .
- 3- إستمرار القيود الصارمة التي فرضتها السلطات الصينية على الواردات السمكية عبر استخدام ممر فينتام للاستيراد إلى الصين والتي أثرت سلباً على التجارة خاصة القطاع السمكي في عمان التي تصدر معظم منتجاتها من الأسماك إلى الصين عبر ممر فينتام.
- 4- إتخاذ إجراءات تصحيحية (لمرة واحدة) لإعادة تقييم قيمة المخزون خلال الربع الثاني الذي تم فيه بيع المخزون بأقل من سعر التكلفة.

الدكتور خالد بن منصور بن سبيل الزدجالي
الرئيس التنفيذي



Initial Un-audited Financial Result for the 12 Months period ended 31 December 2019

As per the memo No. (K/2/2016) of the Rules and Guidelines on Disclosure by issuer of Securities and Insider Trading, following information is required to be disclosed for the un audited financial result of the company:

| Particulars | 2019 (Jan-Dec) | 2018 (Jan-Dec) | Changes (%) |
|--|-------------------|-------------------|-------------|
| Total Sales | 14,900,653.99 | 19,974,975.52 | (25%) |
| Total Cost / Expenses | (18,236,261.42) | (20,585,029.38) | (11%) |
| Net Profit/(Loss) after deduction of Tax | (3,335,607.43) | (610,053.86) | (447%) |

Notes:

- Data relating to the financial year 2019 for the corresponding period are un-audited.
- Due to ban on illegal fishermen, the purchase of fish was drastically affected leading to slump in purchases target by more than OMR15 million which consequently affected sales volume and value.
- Continued stringent import restrictions imposed by Chinese authorities, over usage of Vietnam corridor for import into China which had adversely affected trade - particularly the fisheries sector in Oman which exports major portion of its fish through Vietnam corridor to China.
- Further Loss was due to rightsizing and modifications of stock parameters in the second quarter whereby stock has to be sold at lower than the cost.


Dr. Khalid Mansoor Sabeel Al Zadjali
Chief Executive Officer

